
10. Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na X sesję Rady Gminy Dąbrówka

W okresie od 30 grudnia 2024 roku do 24 lutego 2025 roku realizowałem wraz 
z pracownikami niżej wymienione sprawy:

1. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania Zwiększenie dostępności 
wody pitnej i użytkowej z gminnej sieci wodociągowej oraz odcinków 
kanalizacji sanitarnej dla mieszkańców gminy Dąbrówka.

2. Obecnie trwają odbiory prac dotyczących zadania: Przebudowa hali sportowej 
przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce i Przebudowa hali 
sportowej przy Szkole Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we 
Wszeborach.

3. Trwa: Przebudowa drogi gminnej, ul. Cypriana Kamila Norwida w Laskowie,
realizowana w ramach zadania inwestycyjnego: Poprawa stanu dróg gminnych 
w gminie Dąbrówka oraz budowa ul. Widokowej w Laskowie i Karpinie, 
realizowana w ramach zadania inwestycyjnego: Poprawa stanu dróg gminnych 
w gminie Dąbrówka.

4. Nadzorowałem postęp prac dotyczących: Przebudowy drogi gminnej, ul. 
Franciszka Czapskiego w Małopolu.

5. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania: Przebudowa SUW Kołaków 
oraz budowa sieci wodociągowej i sanitarnej na terenie Gminy Dąbrówka.

6. Nadzorowałem postęp prac projektowych drogi Kołaków -  Sokołówek -  
Teodorów, realizowany w ramach zadania inwestycyjnego: Poprawa stanu 
dróg gminnych w gminie Dąbrówka.

7. Złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego o 
przyznanie pomocy finansowej w ramach programu - Mazowsze dla miejsc 
pamięci 2025, na zadanie Remont mogiły poległych w 1939 r., na kwotę 
dofinansowania 35 621,10 zł

8. Złożono wniosek o przyznanie dotacji do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w na zadanie - Modernizacja 
oświetlenia ulicznego w 2025 roku na terenie Gminy Dąbrówka, na kwotę 
dofinansowania 99 000 zł

9. Przeprowadzono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego oraz 
zawarto umowę na Sporządzenie planu ogólnego Gminy Dąbrówka. 
Postępowanie powtarzane trzykrotnie.

l



10. Wszczęto postępowanie na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z 
terenu Gminy Dąbrówka. W powyższym postępowaniu wpłynęło odwołanie do 
Krajowej Izby Odwoławczej dotyczące warunków zamówienia.

11. Referat Księgowości, Budżetu i Podatków zakończył wysyłkę decyzji 
wymiarowych na 2025 rok.

12. Pracownicy Referatu Księgowości, Budżetu i Podatków zakończyli sporządzanie 
i wysyłkę sprawozdań za IV kwartał 2024 r., rocznych za 2024 r. m.in. do RIO, 
KBW, MUW oraz sprawozdań za styczeń 2025 do RIO.

13. Przypominam, że wnioski o zwrot akcyzy na olej napędowy używany do 
produkcji rolnej można składać jeszcze do końca tego tygodnia. Termin składania 
wniosków to od 1 lutego 2025 roku do 28 lutego 2025 roku.

14. Zostało złożone zapotrzebowanie na środki finansowe na realizację programu 
„Korpus Wsparcia Seniorów” w 2025 r. Moduł II Wspierający gminy w realizacji 
usług opiekuńczych poprzez dostęp do tzw. „opieki na odległość” mającej na celu 
poprawę bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania w 
miejscu zamieszkania osób starszych.

15. Podpisałem umowy ze specjalistami świadczącymi pomoc mieszkańcom w 
Gminnym Punkcie Konsultacyjno -  Informacyjnym w Dąbrówce i Kuligowie.
Gminny Punkt Konsultacyjno-lnformacyjny - obejmuje umowy zawarte w ramach 
realizacji Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025-2026:

a) Poradnia specjalistyczna Dorota Walaśkiewicz- prowadzenie konsultacji 
psychologicznych oraz terapeutycznych w ramach Punktu Konsultacyjno- 
Informacyjnego;

b) Pani Anna Topolewska - prowadzenie konsultacji i porad specjalistycznych 
i profilaktycznych w sprawach m.in., uzależnień i przemocy domowej, 
rodzinnych i pedagogicznych;

c) Marek Mudant (działalność gospodarcza pod firmą M-M Centrum Usług 
Szkoleniowo-Doradczych dr Marek Mudant) - udzielanie osobom/rodzinom 
konsultacji oraz porad specjalistycznych i profilaktycznych w sprawach 
przemocy domowej i uzależnień.

16. Zleciłem przeprowadzenie szkolenia dla sprzedawców napojów alkoholowych pt. 
„Odpowiedzialny sprzedawca w świetle obowiązujących przepisów prawa 
związanych ze sprzedażą i podawaniem napojów alkoholowych oraz kontrolą 
punktów sprzedaży”.

17. Złożono wniosek o zmniejszenie udziału środków własnych gminy, do wysokości 
nie mniejszej niż 20% przewidywanych kosztów realizacji zadania w 2025 r. - 
moduł 1 i 2 Programu Posiłek w szkole i w domu. Wniosek został pozytywnie 
zaakceptowany.

18. W dniu 06 stycznia 2025 r. odbyła się II edycja Orszaku Trzech Króli. Rozpoczął 
się Mszą Świętą, następnie uroczysty pochód przeszedł do Kuźni Norwida, gdzie
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miała miejsce cześć artystyczna. Nad całością wydarzenia czuwało GCK w 
Dąbrówce. W organizację zaangażowane były szkoły z terenu Gminy (uczniowie, 
rodzice), jednostki OSP Lasków, Dąbrówka oraz Chajęty, stowarzyszenia i KGW, 
Gminna Biblioteka Publiczna, ZGK oraz mieszkańcy. W Orszaku wzięło udział 
około 400 osób. Serdecznie dziękuję wszystkim, którzy wzięli udział i wspólnie 
świętowali. Było to wyjątkowe wydarzenie, pełne ciepła i świątecznej atmosfery.

19. W dniu 08 stycznia 2025 r. spotkałem się w Mazowieckim Urzędzie 
Wojewódzkim w Warszawie z Panem Robertem Sitnikiem -  Wicewojewodą 
Mazowieckim. Podczas spotkania omówiliśmy istotne tematy dla naszej Gminy.

20. W dniu 10 stycznia 2025 r. odbył się pierwszy mecz o Puchar Polski w nowym 
roku. GKS Futsal Dąbrówka zmierzył się z ekstraklasową drużyną z 
Warszawskiego Wilanowa AZS UW DARKOMP Wilanów.

21. W dniu 14 stycznia 2025 r. uczestniczyłem w sesji Zgromadzenia Związku Gmin 
Zalewu Zegrzyńskiego w Wieliszewie.

22. W dniu 15 stycznia 2025 r. spotkałem się z Panem Leszkiem Sekulskim -  
Dyrektorem z GDDKiA. Podczas spotkania omówiliśmy projekt budowy parkingu 
„Park&Ride” przy trasie S8 na granicy miejscowości Karpin i Trojany.

23. W dniu 18 stycznia 2025 r. uczestniczyłem w walnym zebraniu sprawozdawczym 
OSP Dąbrówka. Zarząd jednogłośnie uzyskał absolutorium.

24. W dniu 21 stycznia 2025 r. Pani Beata Brzezińska -  Sekretarz Gminy Dąbrówka 
uczestniczyła w spotkaniu „grupy roboczej” zorganizowanym przez Pana 
Krzysztofa Chacińskiego -  Burmistrza Radzymina. Na spotkaniu zaprezentowany 
został proponowany algorytm partycypacji finansowej w inwestycjach będący 
efektem spotkań, które odbyły się w poprzednich miesiącach.

25. W dniu 22 stycznia 2025 r. Pan Dariusz Korczakowski -  Skarbnik Gminy 
Dąbrówka uczestniczył w spotkaniu u Pana Arkadiusza Werelicha -  Starosty 
Powiatu Wołomińskiego. Spotkanie zorganizowane było w ramach podjętej 
przez Zarząd Powiatu Wołomińskiego współpracy z włodarzami sąsiednich gmin 
z terenu powiatu wołomińskiego.

26. W dniu 22 stycznia 2025 r. odbyło się spotkanie z Projektantem i Wykonawcą 
dotyczące budowy i przebudowy drogi gminnej ul. Widokowej w m. Lasków i 
Karpin. W spotkaniu uczestniczyli również zainteresowani tematem mieszkańcy.

27. W dniu 27 stycznia 2025 r. w Gminnym Centrum Kultury w Dąbrówce odbyło się 
robocze spotkanie STOP POWIDZI NA RZECE BUG poświęcone zabezpieczeniu 
i regulacji rzeki Bug. Wydarzenie zgromadziło przedstawicieli administracji 
rządowej i samorządowej, ekspertów ds. gospodarki wodnej oraz mieszkańców. 
Podczas spotkania omawiano kluczowe wyzwania związane z regulacją rzeki, a 
także konieczność współpracy pomiędzy różnymi szczeblami administracji i 
instytucjami odpowiedzialnymi za ochronę środowiska i gospodarkę wodną.
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28. W dniu 05 lutego 2025 r. uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków Lokalnej 
Grupy Działania Zalew Zegrzyński w Legionowie.

29. W okresie ferii szkolnych GCK, wraz z Gminną Biblioteką Publiczną w Dąbrówce, 
zorganizowało 7 wyjazdów i 1 warsztaty stacjonarne, w których łącznie wzięło 
udział 272 dzieci z terenu Gminy.

30. W dniu 14 lutego 2025 r., w Gminnym Centrum Kultury odbył się koncert 
walentynkowy pt. "Nauczmy się żyć obok siebie...", wykonany przez Natalię 
Gaman-Orłowską -  sopranistkę, Macieja Gronka -  tenora, przy 
akompaniamencie pianistki Anny Wolniewicz. W koncercie wzięło udział 140 
osób.

31. W dniu 15 lutego 2025 r. uczestniczyłem w balu z okazji 60-lecia Koła 
Łowieckiego DINOSAURUS. Dziękuję za zaproszenie i gratuluję Kołu tego 
pięknego jubileuszu.

32. W dniu 17 lutego 2025 r. uczestniczyłem w uroczystych obchodach Święta 
Pracowników Policji. Była to okazja, aby podziękować pracownikom Policji za ich 
służbę w zakresie utrzymania bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
naszej Gminy.

33. W dniu 19 lutego 2025 r. - odbyło się kolejne posiedzenie Komisji Zdrowia,
Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka, podczas 
którego ponownie szczegółowo omówiono sytuację Ośrodka Zdrowia w 
Kuligowie. Radni jednogłośnie zagłosowali nad zmianą operatora, wybierając 
ofertę przedstawioną przez Centrum Medyczne im. Bitwy Warszawskiej 1920 r. w 
Radzyminie -  jako najkorzystniejszą, zarówno dla Pacjentów jak i dla gminy 
Dąbrówka. .

34. W dniu 19 lutego 2025 r. wraz z Panią Dagmarą Jaworską-Bednarek -  Radną 
Gminy Dąbrówka spotkałem się z Panem Arkadiuszem Werelich Starostą 
Wołomińskim. Podczas spotkania omawialiśmy tematy dotyczące naszej Gminy.

35. W dniu 22 lutego 2025 r. w walnym zebraniu sprawozdawczym OSP Chajęty 
uczestniczyła Pani Beata Brzezińska -  Sekretarz Gminy Dąbrówką. Zarząd 
jednogłośnie uzyskał absolutorium.
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